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Abstract (en)
The invention relates to a crushing plant, in particular for the production of cement, with a mill, a dynamic air separator as the main separator, a
static air separator fitted in the off-gas line of the mill, and a fines separation device connected to this off-gas line. To provided the possibility, in
a simple manner, of producing the end product in wide limits with an adjustable particle size distribution, the static air separator is designed as a
deflection separator with a relatively coarse separation threshold, and an adjustable switch makes it possible to feed the fines coming from the fines
separation device optionally to the finished product or to the dynamic air separator (main separator).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mahlanlage, insbesondere zur Herstellung von Zement, mit einer Mühle (1), einem dynamischen Windsichter (4) als
Hauptsichter, einem in die Mühlenabgasleitung (11) eingeschalteten statischen Windsichter (2) und einer an diese Abgasleitung angeschlossenen
Feingut-Abscheideeinrichtung (3). Damit auf einfache Weise die Möglichkeit gegeben ist, das Endprodukt in weiten Grenzen mit einstellbarer
Korngrößenverteilung herzustellen, ist der statische Windsichter (2) als Umlenksichter mit relativ grober Trenngrenze ausgebildet, und eine
Einstellweiche (14) ermöglicht es, das von der Feingut-Abscheideeinrichtung (3) ablaufende Feingut wahlweise dem Fertiggut oder dem
dynamischen Windsichter (4) (Hauptsichter) zuzuführen.
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